

有關「文化共融日」事宜

敬啟者：

為了讓學生了解不同地方的文化，本校訂於2020年12月22日（星期二）舉行「文化共融日」。當天首八節課將照常上課，第9至10節課（下午12:10-1:00）由校長及外籍老師分享不同國家的風俗，詳情如下：

時間：	依照平日半天上課時間（上午八時至下午一時）
服裝：	學生可穿著民族服裝或便服回校
備註：	1. 請學生照常帶備首八節課課本、《學生手冊》及學生證。 2. 回校時照常做足個人防疫衛生措施，如：回校前量體溫、佩戴口罩、用酒精搓手液搓手等。 3. 「文化共融日」為學生上學日，如學生缺席，須依平日請假程序辦理。 4. 如當天教育局建議學生在家進行實時網課，有關分享將改以Zoom形式進行，時間為上午10：50-11：40。 5. 請於12月2日（星期三）或之前簽覆電子回條。

如有任何查詢，歡迎來電 2476 2414 與班主任或黃霏嵐老師聯絡。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年十一月三十日



回 條



(通函 No：E048/2020)

敬覆者：

本人已知悉有關「文化共融日」事宜。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：\_\_\_\_\_（ ）班級：\_\_\_\_\_

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

家長/監護人姓名：\_\_\_\_\_

日期：2020 年\_\_\_\_月\_\_\_\_日

\*請於12月2日（星期三）或之前簽覆電子回條。

Kam Tin Mung Yeung Public School  
Notice (No : E048/2020 )

30.11.2020

Cultural Day

Dear Parents/Guardians,

In order to deepen our pupils' understanding in the cultures of different places, the school is going to organize our Culture Day on 22<sup>nd</sup> December 2020 (Tuesday). On the Culture Day, students would attend the first 8 lessons as usual. During lesson 9 and 10 (12:10pm – 1:00pm), our principal and teachers would conduct sharing on the customs of different countries. Please note the following details:

Time:	Same as the half school day schedule (8:00am – 1:00pm)
Clothes:	Students can wear traditional custom or casual wear
Notes:	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Students should bring the textbooks of the first 8 lessons, student handbook and student ID.</li><li>2. Take personal epidemic prevention and hygiene measures as usual when returning to school, such as taking your body temperature and putting on a mask before returning to school. Rub hands with alcohol-based hand sanitizer etc.</li><li>3. It is a normal school day. All pupils <b>must attend</b> it unless they provide medical documents.</li><li>4. If the Education Bureau recommends students to take real-time online lessons at home, the sharing would be conducted on Zoom from 10:50am to 11:40am.</li><li>5. Please sign the e-notice by 2<sup>nd</sup> December, 2020 (Wednesday).</li></ol>

If you have any enquiries, please contact your class teachers or Ms Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung  
Principal

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----



Notice (No : E048/2020)

Dear Principal,

I have read and understand the details of 'Cultural Day'.

Student's name : \_\_\_\_\_ ( ) Class: \_\_\_\_\_

Parent' s/ Guardian' s signature : \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian' s name : \_\_\_\_\_

Date : 2020 (Y) \_\_\_\_\_ (M) \_\_\_\_\_ (D)

\*Please sign the e-notice by 2<sup>nd</sup> December, 2020 (Wednesday).